
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 17. august 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål V

Hvilke konkrete initiativer vil ministeren tage for at sikre, at der tilføres tilstrækkelige res-

sourcer til håndteringen af udfordringerne på Svendborgbanen, herunder om Banedan-

mark afsætter ekstra ressourcer til vedligeholdelse af det eksisterende signalanlæg på

Svendborgbanen og i givet fald omfanget heraf set i relation til, at Banedanmark foreløb-

igt og på ubestemt tid har opgivet at installere det nye signalsystem på denne bane?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus
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